
Styrelsemöte #47 i Hållbart Byggande i Syd, 2020‐05‐14 kl 16 över Skype 

Närvarande: György Ängelkott Bocz, Gabriel Ängmo, Karin Höijer, Viveka Wikborn, Anna‐Lena Peeker 
 

 

1. Ängelkott valdes till mötesordförande och öppnade mötet. 

 

2. Anna‐Lena valdes till sekreterare, Viveka valdes till justeringsperson att jämte 

mötesordförande justera dagens protokoll. 

 

3. Dagordningen godkändes 

  

4. Protokollet från föregående möte  

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.  

 

5. Ekonomisk planering och rapportering 

Kassabehållning: 241 914 kr 

Sista inbetalningen från Region Skåne har inte inkommit, men Yngve har äntligen fått 

mejlbesked från ny handläggare och det verkar som att inbetalning kommer att ske snart. 

Medlemsfakturering skedde 2020.05.08. 

Medlemmar som slutat: GBA Arkitektur, Optimera, Solenco, MVB, Kristianstad Kommun 

Nya medlemmar: House of Hemp 

 

6. Kommande aktiviteter 

Info om extern aktivitet Hemp and wood in biobased buildings utlagt på hemsidan. Som nyhet 

med länk.  

 

Kotten lagt upp ett dokument i Dropbox för idéer och förslag till föreningsaktiviteter för 2020.  

Gemensam bild över vad vi vill att fokus ligger på dvs nätverk, visningar/studiebesök, föredrag 

event och vidareförmedla kunskap.  

 

Efter styrelsemötet (Kotten avvikit) Genomgång av grovplaneringen och diskussion om det 

skulle vara möjligt med sammanslagning av närbesläktade punkter så som material i 

husgrunder till samma tillfälle.  

Förslag att vi tar del av nästa arbetsgruppsmöte till att fastställa agenda.  

Inför mötet kontaktas föredragsansvariga avseende fortsatt intresse, ungefärlig möjlig tid och 

pejla vilja att samverka med andra. Återkoppling resp punkt mailas till samtliga.  

Gabriel kontaktar Cellglas, Ängmogruppen och Ecolution  

Karin kontaktar Torbjörn Ekologisk energi, Baltic Suntech.  

Kotten kontaktar Hunton och Sesab.   

 

7. Diskussion: formen för föreningens verksamhet, kommunikation etc. 

Önskan om att kunna lyfta fram hållbara material för att vara en kunskapsbas för 

medlemmarna. Behovet finns men inte musklerna att administrera och bedöma enligt kriterier 

för hållbarhet.  

 



Diskussion om definition hållbarhet 

‐ Vad hållbart är för oss 

‐ Objektiva kriterier för vad hållbart är enligt befintliga materialdatabaser såsom 

ekobyggportalen och BASTA och olika publikationer.  

Kotten skriver ihop en kort förslagstext/diskussionsunderlag om vad hållbarhet är och som vi 

menar när vi säger hållbart byggande. Mailar ut.  

 

Administrationstjänst Gabriel har kontakt med webföretag (Bravissimo?). Behöver ge ramar för 

detta till företaget för att få fram offert.  

Definition om vad vi vill ha ut av hjälpen och hur mycket får det kosta.  

Alla: Till arbetsmöte tittar alla igenom hemsidan avseende vad vi ser kan bli bättre och vad vi 

vill ha hjälp med.  

 

Administrativ tjänst för medlemsregister. Gabriel talar med Bevis om hur de har det med 

administrativ tjänst för eventuellt samarbete.  

 

Ny diskussion till nästa möte om medlemsrekrytering.  

 

8. Tid och plats för nästa styrelsemöte: Torsdag 11 juni kl. 15. Plats (Skype?) meddelas senare. 

Arbetsmöte om hemsidan torsdag 4 juni kl 15. Skype. 

Arbetsmöte för höstens program föreslås hållas samtidigt.  

 

9. Mötet avslutades 

 
 
 
Mötessekreterare: 
 
 
 
…………………………………………. 
Anna‐Lena Peeker 
 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 
……………………………………………  ………………………………………………………………….. 
Ordf. György Ängelkott Bocz    Viveka Wikborn 

 
 

 


